



致：玖富證券有限公司
To: 9F Primasia Securities Limited

傳真: 852-2810 7978
電話: 852-2519 7622

香港股票存入／轉出表格
HK Stock Transfer Form

請安排 Please arrange to :

- 從本人在玖富證券（中央結算系統編號 B01915）的股票戶口中交付以下香港股票予下列經紀商
Deliver the following Hong Kong stock(s) on behalf of my securities account with 9F Primasia Securities Limited (CCASS ID No. B01915) to the following broker through CCASS.
- 代表本人通過中央結算系統從下列經紀商收取以下香港股票並存入本人在玖富證券（中央結算系統編號 B01915）的股票戶口中
Receive the following Hong Kong stock(s) on behalf of my securities account with 9F Primasia Securities Limited (CCASS ID No. B01915) from the following broker through CCASS.

| 股票名稱 Stock Name | 股票號碼 Stock Code | 數量 Quantity | 結算金額 無須付款/貨銀兩訖 Settlement Amount FOP/DVP |
|--------------------|--------------------|----------------|---|
| | | | |
| | | | |
| | | | |

收取/轉出*經紀商資料
Receiving / Delivering * Broker details

對手經紀商名稱 Name of Counter-Party: _____

中央結算編號 CCASS ID No: _____ 交付日期 Value Date: _____

聯絡人 Contact Person's Name: _____ 聯絡電話 Contact Tel. No.: _____

*請將不適用刪去 Please delete wherever inappropriate

- 就貴公司同意執行本頁之指示，本人/吾等確認上述股票最終實益擁有人並無改變。本人/吾等並承諾彌償貴公司就執行這指示的全部或部份，所引致的一切法律行動、索償、訴訟、損失等一切責任及所有有關支出的費用
I/We confirm that there is no change in beneficial ownership through effecting this settlement instruction. I/We also undertake to indemnify and keep your company indemnified in respect of any costs and expenses, including but not limited to stamp duty, whatsoever which may be suffered or incurred by you in connection with this settlement instruction.

客戶簽署 Client's Signature: _____

帳戶名稱 Account Name: _____

戶口號碼 Account No: _____

日期 Date: _____